
Fra: Grete Mæland <gretemaeland@yahoo.com> 
Sendt: 12.04.2023 14:22:17 
Til: Sentralarkivet <postmottak@karmoy.kommune.no> 
Emne: Purring Angående forhåndsvarsel om pålegg om utbedring av privat avløp 

Purrer på denne som jeg ikke har fått svar på. 

Mvh Grete Mæland 

Videresendt melding 

Fra: Grete Mæland <gretemaeland@yahoo.com> 
Dato: 30. mars 2023 kl. 12:33:06 CEST 
Til: ehs@karmoy.kommune.no 
Emne: Angående forhåndsvarsel om pålegg om utbedring av privat 
avløp 

Jeg ønsker å snakke med en saksbehandler ang. forhånsvarsel på 
eiendom 57/447. Prøvde å booke time via nettsidene, men fant ikke vann 
og kloakk i forslagene der. 

Jeg stiller spørsmål ang. saksbehandlingen i denne saken, og har i tillegg 
spørsmål om veien videre. 

På nettsidene til kommunen finner jeg informasjonsbrev med 
informasjon som jeg aldri har mottatt. Her står det også at det skulle 
avholdes et informasjonsmøte. Ble det holdt, og hvorfor ble ikke jeg 
invitert? 

Det står også i dokumentene jeg har fått tilsendt at dere har vært i dialog 
med meg via Vassbakk. Dette stemmer ikke. 

Min nabo, som også har fått dette forhåndsvarselet, fikk beskjed om at 
hun kunne velge å vente til det skulle graves langs veien på Nylund, og 
så koble seg til der. Er dette en mulighet? Det ville blitt mye mindre 
graving og kostnader om så var. Lurer også på hvorfor det kun er meg 
og den ene naboen som får dette pålegget, og hvor rørene til de andre 
naboene går. Jeg har forståelse for at gamle rør må skiftes ut, men 
ønsker at det skal bli lavest mulige kostnader på arbeidet. 

Min nabo hadde spurte om det var mulig at Vassbakk gjorde dette mens 
de likevel holdt på med gravearbeid, men de hadde gitt tilbakemelding 
om at det ble for dyrt for oss om de skulle gjøre jobben. Vi kontaktet 
derfor rørlegger før jul, og fikk beskjed fra denne om at dette ikke 



hastet, da fristen for utførelse var 16. april. 
I informasjonsbrevet på nettsidene til karmøy kommune står det at 
kommunen bekoster utskiftning av den private stikkledning ut av vei, og 
at det lønner seg å utføre resten av arbeidet under anleggsperioden. Eier 
kan velge om man ønsker å benytte seg av ovenstående tilbud. Dette er 
et tilbud vi aldri har fått. 

Til slutt lurer jeg på om kommunen tilbyr noen finansieringsmuligheter 
som f.eks kommunalt lån for å kunne gjennomføre utbedringene. 

Mvh Grete Mæland 
Tlf 932 95 995 


